
Zápis

z3. zasedáníZasfilpitelstva města Teplá, konaného dne 22.dubna 2015

Přítomni : Bílek Josef, Businský Jaroslav RSDr., Čáp vtartin, Erps Tomáš, Gabriková Šárka
Mg'., Hermann Karel, Klepal Martin, Křehký Karel, Lorencová Jana Bc', Matějka Milan,
Veselovský Roman' ZdeněkPurky.t, Šindelar Vlastimil Ing.,

omluveni: Benč Dušan Ing.,

Bez omluvy : Čížková Jana, Mgr.

občanů: 19

Starosta města zahájiljednání zastupitelstva města (dále jen ZM) v 17.01 hodin. Přivítal
přítomné členy ZM a občany města. Zapisovatelem jednání určil pana Mgr. Víta Červenku.
Dále konstatoval, že na jednání je přítomno celkem 13 zastupitelů - zastupitelstvo je
usnášeníschopné. Dále uvedl, že z jeďnéní bude pořízen audio záznam pro potřeby městského
úřadu a upozornil, že pokud bude někdo další pořizovat audio nebo video záznam, nesmí tím
rušit pruběh a účel jednání. Pokud by jej chtěl zveřejnit, je povinen dodržet ustanovení zák,č.
I0Il2000 Sb. o ochrarrě osobních údajů a zákona ě. 89l20I2 Sb. občanského zákoníku.
Uvedl, že zasediní bylo řádně svoláno a oznittnení vyhlášeno v1wěšením na úřední desce a
webových stránkách města Teplá dne 13.4.2015 s programem, který následně dne 16'4,2015
obdrželi všichni zastupitelé. Dále informoval zastupitele i veřejnost, že ke dni 27.3.2015
podala paní Mgr. Pavlína Valečková rezignaci na mandát zastupitele města Teplá a od
následujícího dne, tedy 28.3.2015 tím dle $56 zák. č. 49Il200I Sb. o volbách do
zastupitelstev obcí, vznikl tng. Vlastimilu Sindelářovi. Dále starosta města informoval
všechny přítomné' že dne 22.4.2015 byly doručeny další dvě rezignace na mandát zastupitelů
města Teplá Ing. Dušana Benče a Mgr. Jany Čízkové. Následující den, tedy 23.4.2015 vzniká
mandát dle ust. $ 56 zak. č. 49Il200| Sb., b volbách do zastupitelstev obcí Mgr. Evě Novotné
a PhDr. Renatě Kreuzové. oběma bude doruěeno oznámení o vzniku mandátu.

Návrh Programu:

1) Zahájeni
2) Rezignace na mandát a slib nového člena zastupitelstva
3) Volba ověřovatelů zápisu z3. jednáruZM
4) ověření zápisu z2. jednáníZM
5) Kontrola úkolů
6) Dodatek ke z}izovací listině Pečovatelské sluŽby Teplá
7) Dodatek ke zřizovací listině Zék|adní školy v Teplé
8) ZŤízení přípravného ročníku v Zák|adní škole v Teplé
9) Volby do školské rad1,
10) Rozpočtové opatření č. I12015
11) a) Z.ávěrečtý účet města

b) Uěetní závěrka za rok 2014
I2)Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Teplá
l3)Nápravné opatření _ zpráva auditora
14) Prodej traktoru Zetor 69|I_ otevírání obálek



15) Prodej Renault - otevírání obálek
16) Majetkové zá|ežitosti - prodeje pozemků
l7)Změna č. 1 územního plánu Teplá
18) Informace starosty
19) Různé

a) Plrín oprav komunikací
b) Realizace opravy kostela sv. Jiljí v roce 2015
c) Zásaďy pro poskýování cestovních náhrad ělenům zastupitelstva
d) Vyjádření kontrolního výboru

20) Diskuse
21\Závěr

Ad 1) Starosta města do jednání zastupitelstva navrhl zařadit dop|nění do bodu |1 a 19

Starosta přečetl návrh na doplnění programu do bodu 1 1 a) - stávající znění a do bodu 1 1 b)
účetní závěrka za rok 2014, dále do bodu 19) rtlzné - a) plán oprav komunikací, b) realizace
opravy kostela sv. Jiljí v roce 2075, c) zásady pro poskyoviíní cestovních náhrad členům
zastupitelstva, d) vyjádření kontrolního ýboru a poté nechal hlasovat o takto doplněném
programu.

Usnesení:

PRO: PROTI: ZDRŽEL sE:

Ad 2. Rezignace na mandát a slib nového člena zastupitelstva

Starosta všechny přítomné seznámil s rezignací Mgr. Pavlíny Valečkové na mandát zastupitelky města
Tep|á ze dne 21'3.2015 stím, Že dne 28.3.20|5 vznikl mandát Ing. Vlastimilu Šindelárovi, kteý
následně sIoŽi l  sI ib zastupitele.

Starosta ještě uved|, že musí zastupitelstvo města schválit odměnu pro neuvolněného čIena
zastupitelswa s platností od22.4,20|5 a to ve Ýyši 660,-Kč měsíčně.

PRO: 12 PROTI: ZDRŽEL SE:

Ad 3. Volba or'ěřovatelů záňisu z dnešního 3. iednání ZM

Starosta za ověřovatele zápisu navrhl pana Karla Křehkého a pana Josefa Bílka

Usnesení:

PRO:

t2

t3 PROTI: ZDRŽEL sE:



Ad 4.Or'ěření zápisu z 2. zasedání ZM' konaného dne 11.2.2015

Starosta konstatuje, Že ověřovateli zápisu 2, jednání zastupite|stva města byli:
Tonráš Erps a Milan Matějka. Dotáza| se přítomných ověřovatelů, zda zápis zkontrolovali a ověřili?
Tito uvedli, Že zápis zkontrolovali a ověřilijelro správrrost sým podpisem.
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Ad 5.Kontrola úko|ů z 2 zasedání ZM ze dne 11.2.2015

Z usnesení přija!ých v rámci 2, Zasedání ZM nebyly stanoveny Žádné uko|y. Z diskuse k rozpočtu
pouze r,yp|ynul úko| místostarostovi vypracovat přeh|ed komunikací, navržených k opravě, viz bod 19
a) a dá|e úkol kontrolnímu výboru ohledně chyb uvedenýclr v zápisech RM, viz bod 19 d)

Navědomí, ZM

Ad 6. Dodatek č. 2 ke zřizovací listině u příspěr,kor'é organizace Pečovatelská s|užba v
Teplé

Starosta uvedl, že se v uvedeném případě jedná o změnu síd|a zÍizovatele se sídlem ul. Masarykovo
nám. č.p. 1, Teplá

LIsnesení:
p.o. IC: 737400A4 k bodu
i  . Á'..
TspJá:

PRO: 13 PROTI: ZDRŽEL SE:

Ad 7. Dodatek č. 3 ke zřizovací listině u rrřísněl.kové organizace Zák|adnÍ škola v Teplé

Starosta uvedl, že se v uvedeném případě jedná o změnu sid|a zřizovatele se sídlem ul' Masarykovo
nám. č.p. l '  Teplá

Usnesení:::::::::::::=::::
9374{B?CI&'$gil_lrL:

PRO: 1J ZDRŽEL SE: 0

ro ško|ní rok

PROTI:

Ad 8. ZÍízení rar,ného ročníku s odk|adem školnÍ doc
2016 v
Teplá

Starosta uvedl, že byla na 4. jednání RM dne 2] .3.2015 posouzena
podaná prostřednictvím ředite|ky Mgr. Jany Leheňové o povo|ení

2015-

žádost Základní ško|y v Tep|é, p'o'
zřídit přípravný ročník ZŠ pro Žáky



Usnesení:

sodkladem školní docházky ve školním roce 2015-2016. RM po projednání zřízení tolroto ročníku
doporučuje.

PRO: 13 PROTI: ZDRZEL SE:

Ad 9. Volba do školské radv

Starosta uvedl, že by|a prostřednictvím ředitelky Zák|adni školy v Teplé Mgr. Jany Leheňové
předložena žádost o schválení termínu voleb do Skolské rady a dále žádost o jmenování jednoho člena
zastupitelstva do přípravného výboru voleb. Termín voleb byl navržen na den 28.5.2015 s tím, že
první zasedání přípravného výboru by rnělo probě|rnout ďne 23.4.2015 v 14.30 hodin. Jako členku
zastupitelstva do přípravného ýboru voleb navrhuji Šárku Gabrikovou'

PRO: 13 PROTI: ZDRZEL SE:

Ad 10. Rozpočtové opatření č.1/2015

Starosta poprosil paní Evu Řebíkovou a předal jí slovo. Poté paní Řebíková seznámila přítomné
sobsahem přílohy ýkajicí se Rozpočtového'opatření č. |12015' Uvedla, že toto opatření musí vzít
zastupitelé pouze na vědomí, neboť ho schválila na svém zasedání Rada města. Toto opatření je velmi
krátké, neboťje město na zaěátku čerpáni rozpočtu. Jsou zde zařazeny pouze dvě dotace a původní
rozpočet se nemění. Stejná částka je zaÍazenajak do příjmové, tak ýdajové části. Jedná se o dotaci
zúÍadu práce a průtokoý transfer pro pečovate|skou službu' obojí dohromady ve výši 644.519,-Kč.
Cástka dotací se zařazuje na příslušné poloŽky příslušných paragrafů.

Usnesení:

Ad 11.
Starosta
provede

a)

uvedl, že body II, 12,13 budou odhlasovány společně poté' kdy paní Řebíková
k iednotlivým bodům komentář.

Starosta poprosil paní Evu Rebíkovou a předal jí slovo. Poté paní Rebíková seznánila
přítomné s obsahem příloh tykajících se Závěrečného účtu města Teplá za rok 2014. Veškeré
podklady k bodu a) a b) byly zveřejněny na elektronické a ýzické úřední desce města Teplá a
visely tam od 1,4.2015 do dnešního ďne. Závěrečný účet je ýsledkem hospodařeni za ce|ý



kalendářní rok 2014, tzn. že se tam promítly veškeré pohyby jak na bankovních účtech, tak i
v pokladně, jak příchozí, tak i odchozí. Zastupite|é dostali podklady e-mailovou poštou
k dispozici. Schválený rozpočet v příjmové části byl 50.84ó.000,-Kč a ve výdajové části
68.380.200,-Kč. Schválený sclrodek by| ve výši 17'534.200,-Kč. Bylo provedeno během roku
celkem 13 rozpočtoýclr opatření a byly upraveny příjmy na 60.59l '802,74, ýdaje pak na
80.454.657,01'-Kč a schodek se snížil na 12.866.854,2,7 Kč. Schodek se snížil díky tomu, že
přišly peníze z dotaci. Skutečné hospodaření města pak činí - příjmy ve ýši 77 ',720.580,-Kč
a l"ýdaje ve q'ši 72,031.995,57 Kč, čili přebytek činil 5.688.584,53,-Kč

b) U četní závěrka za rok 2at4
Starosta opětovně předal slovo paní Evě Rebíkové, která seznámila přítomné s obsahem
přílolry ýkajících se Učetní závěrky města Tep|á za rok 2014. Výsledek hospodaření města za
rok 20|4 je 18.234.995,56, po předepsání daně z příjmu je 16.352.425,56 Kč, náklady mělo
město ve výši 46.532.655,48 a ýnosy ve l"ýši 62.885.081,04 Kč. Aktiva město Teplá má ve

wši 322'156.203,76 Kč' Poté paní Rebíková vysvětlila krátce rozdílnost všech částek.

Ad 12. Zrrráva o ví'sledku přezkoumání hospodaření města Teplá za rok 2014
Starosta předal slovo paní Evě Rebíkové, která seznámi|a všechny přítomné se zprávou auditora. Tato
obsahuje 17 listu se závěrem, že pÍi přezkoumání hospodaření města Tep|á za rok 2014 byly zjištěny
méně závaŽné chyby a nedostatky' Byl porušen zákon č. |2812000 Sb., o obcích a to $ 77 odst. 2,Ízn.
že zastupitelstvo obce na svém ustavujícím zastupitelstvu nestanovilo den, od kterého bude
neuvolněným členům zastupitelstva poskyována odměna. Tím je nutné přejít k dalšímu bodu, čímž
je přijetí nápravného opatření v souladu se zákonem o obcích'

Ad 13. Nápravné opatření

Starosta předal slovo paní Evě Řebíkové, která seznámi|a všechny přítomné s návrhem na přijetí
nápravného opatření v souladu se zákonem č. 12812000 Sb', o obcích a dle $ 77 odst.2 tzn., že při
zvolení nového neuvolněného člena zastupitelstva schválí výši odrněny a datum' od kterého bude
odměna vyplácena.
Usnesení 11 a) :

PRO: 13 PROTI: ZDRZEL SE:

...#€š.{, !:\

PRO: 13 PROTI: ZDRZEL SE:

Komentář starosý: Tento uvedl, že chyby, které se zastupitelsťvo dopustilo' je chybou všeclr a jedná se
o nedostatek ve znalostech zákona, kdy nebylo odhlasovár-ro, od kdy budou vypláceny neuvolněným
zastupite|ům náhrady.

4d 14. Prodei traktoru ZETOR 6911. ree. zn. K00 5016

Starosta předal slovo tajemníkovi vÚ vgr. Vítu Červenkovi, kteý sezrrámil přítomné se všemi
doručenými nabídkami. By|o konstatováno, že ve Stanovené době byly zas|ány nabídky zájemců
Zdeněk Gulaba, Zdeněk Purl<yt, Milan Matějka a Vác|av Najman. obálky byly řádně označené a
nerozlepené. Poté bylo přistoupeno k otevírání obá|ek. otevíráním obálek byl pověřen předseda

městi Teplá iá-iok 2ÓíZ v
.Dlá '';'iok 2014 š výhre

Usnesení ííí6.K.í'.



kontrolního výboru pan Tomáš Erps. Následně byly otevřeny obálky . Po
konstatován o, Že uchazeči navrh|i následuj ící částky:
.Zdeněk Gulaba _ 22.000,-Kč, Vác|av Najman - 33.500,-Kč, Milan Matějka
Purkr,.t - 25.000.-Kč

otevření obálek bylo

- 30'101,-Kč, Zdeněk

Usnesení:

{3500,-Kč . WI bere na vědonii
C řít.kupní štr

PRO: 13 PROTI: ZDRŽEL sE:

Ad 15. Prodei vozidla Renault Master combi. reg. zn. 3K18379

Starosta předal slovo tajernníkovi vÚ vtgr. Vítu Červenkovi, kteý seznámil přítomné se všemi
doručenými nabídkami. Bylo konstaÍováno, že ve stanovené době byly zaslány nabídky zájemcts
Zdeněk Gulaba, Milan Malý a Richard Beníšek. obálky byly řádně označené a nerozlepené. Poté bylo
přistoupeno k otevírání obálek' otevíráním obálek byl pověřen předseda kontrolního ýboru pan
Tomáš Erps. Následně byly otevřeny obálky . Po otevření obá|ek bylo konstatováno, že uchazeči
navrhli následuj ící částlry:
-Zdeněk Gulaba - 10.000.-Kč. Milan Malý - 23.000.-Kč' Richard Beníšek - 46.000'-Kč

PRO: 13 PROTI: ZDRŽEL SE:

Ad 16. Maietkové zá|ežitosti a smlouw o zřízení věcnÝch břemen _
Starosta předal slovo paní Jiřině Růžkové.

a)
Prodej časti p.p.č. II251I o qiměře 235 m2 , ěasti p.p.č. 1 184 o výrněŤe 34 m2 m2 a st.p.č. 66 o
ýměře 17 m2 v k.ú. Heřmanov u Starého Sedla, obec Teplá Zdeňkovi Popovičovi.
Zátměr pÍodeje byl zveřejněn na uřední desce od 2,3'2015 do 17 .3.2015. Cena pozemku zan2 je
25 Kč,, za stavební parcelu je 50 Kč.

PRO:  13 PROTI:  0 ZDRZEL SE: O

b)
Prodej časti p.p.č. 112511o výměře I04 m2 a časti p.p.č. 1 184 o qíaněŤe 44 m2 v k.ú. Heřmanov u
StaÍého Sedl4 obec Teplá Ing. Ludmile Ardalanové . Zérněr prodeje byl zveřejněn na uřední
desce od 2.3.2015 do 17 '3,2015. Cenapozemku zam2 je25Kč.



Usnesení:

@:

ďl{H o

31 PROTI:  0 ZDRZEL SE: O

c)
Prodej části p.p.č. I125lI o výměře 168 m2 a časti p.p.č. 1 184 o v-Íměře 82 m2 v k.ú. Heřmanov u
Starého Sedl4 obec Teplá manŽelům Vladimírovi Pešulovi a Júlii Pešulové . Zéměr prodeje byl
zveřejněn na uřední desce od 2,3.2015 do 17.3.2015. Cena pozemku zam2 je 25 Kč.

PRO:  13 PROTI: 0 ZDRZEL SE: O

d)
Prodej p.p.č,. I9l2 o výměře 52 m2 , část st.p.č. 2612 o ýměře 26 m2 v k.ú. Tepla obec Teplá
Lucii Drabíkové. Zéměr prodeje byl zveřejněn na úřední desce od 2.3.2015 do 17.3.20|5. Cena
pozemku zam2 je 50 Kč ,zastavebtiparcelu je 100 Kč.

PRO:  12 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1

e)
Prodej časti st.p.č. 2612 o qfměře 43 m2 v k.ú. Teplá, obec Teplá Jiřímu Hodarrovi' Záněr prodeje
byl zveřejněn na uřední desce od 2,3.2015 do 17,3.2015. Cena pozemku je zam2l00,-Kč

ffi

PRO:  12

f)
Prodej části st.p.č. 34912 o qfrněře 31 m2 v k.ú. Tepla obec Teplá pro ýstavbu garáže
manželům oldřichovi Popovičovi a Michaele Popovičové. Zé:měr prodeje byl zveřejněn na uřední
desce od 2.3.2015 do I7.3.20t5.Cena pozemkLr zam2 je 100 Kč .

ZDRZEL SE: 1

Usnesení:

PRO:  13 PROTI:  0 ZDRZEL SE: O



s)
Prodej části st.p.č. 34912 o ýměře 35 m2 v k.ú. Teplá , obec Teplá pro ýstavbu gaÉlže manŽelům
Vladislavovi Kociotkovi a BoŽeně Kociotkové , Zéměr prodeje byl zveřejněn na uřední desce od
2.3.2015 do 17.3.20I5.Cena pozemku zam2 je 100 Kč .

PRO:  13 PROTI:  0 ZDRZEL SE: O

h)
Prodej časti p.p.č. 587lI o výměře 1033 m2, časti p.p.č.89l2 o ýměře cca I07 Ín2 ap.p,ě.92 o
qfměře 52m2 v k'ú. Klďter Teplá, obec Teplá Petrovi Toflovi. Záměr prodeje byl zveřejněn na
uřední desce od 2.3.2015 do I7.3.20l5.Cenapozemku zam2 je25Kč.

PRO:  13 PROTI:  0 ZDRZEL SE: O

ch)
Prodej p.p.č. 100/1 o qfměře 1672 m2, p.p.č.101 o výměře 726IT2, p.p.č. 190 o vyměře 2464
m2, p.p.č. 191 o ýměře 367 m2, čé.st p.p.č, 24Il1 o ýměře 2755 ÍTo., p.p.ě. 699 o ýměře 90
m2,p.p.č.700 o ýměře 245 m2 v k.ú. Bezvěrov u Teplé, obec Teplá firmě Bezvěrov druŽstvo.
Záměr prodeje byl zveřejněn na uřední desce od I.4.20Í5 do 17 '4'2015.Cena pozemku za m2 je
25Kě.

Usnesení:

PRO:  13 PROTI:  0 ZDRŽEL sE: o

r)
Prodej části p.p.č. 24IlI o uÍměře 2055 m2 v k.ú. Bezvěrov u Teplé, obec Teplá firmě
EURAGRI s.r.o. Zžnněr prodeje byl zveřejněn na úřední desce od I.4.20I5 do 17.4.2015.Cena
pozemku zam2 je25Kč.

Usnesení:
ryd$BBiW
PRO:  13

Biú. 
-ffišiaY ů

ppzelq|<lt je l00'-Kč za n

PROTI:  0 ZDRZEL SE: O

ň2.



J)
Prodej časti p.p.č. 76513 o qýměře cca 150 m2 v k.ú. Pěkovice, obec Teplá Věře Krejčové. RM
prodej nedoporučila.

Usnesení: ť* W.u
ffiu vgřerrtjčow

PRO:  {3 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

k)
Prodej časti p.p.č. 48911 cca 45 m2 v k.ú. Berorrn u Starého Sedla, obec Teplá Jiřímu Vavrekovi.
RM prodej nedoporučila.

-!.g-4esen!: 
t

gbec Teptá .'fuú Ý''rckovi'

PRO:  13 PROTI: 0 ZDRŽEL sE: 0

l)
Prodej časti p.p.č. 84514 o výměře cca 3788 m2 v k.ú. Hoštěc, obec Teplá Andree Gulabové.
RM prodej nedoporučila.

f]snesenÍ: dIl ---:É-E.É-.:B}]#,.ř

ZDRŽEL sE: o

ffii+ffi
PRO:  13 PROTI: 0

m)
Prodej časti p.p.č. 480124 o výměře cca 70 m2 v k.ú. Kiďter Teplá, obec Teplá Miroslavě
Slepičkové. RM prodej nedoporučila.

PRO:  13 PROTI:  0 ZDRŽEL sE: o

Rozprava a připomínky: Místostarosta - uvedl, Žeby by| tád, aby se v zápise objevila připomínka
paní Markéý Hlávkové, že ceyy isou uvedeny bez DPH a navrhl zněttj , kŤeré vezmou zastupitelé
na vědomí. Da]e uvedla paní Rebíková, že ta cena např. 100,-Kč zam" jebez DPH a pro kupující
občarry se ta cena zvedáo 2I oÁ u stavebních parcel d|e zékona o DPH. Týká se to pouze pozemků,
které jsou v územním pliínu vedeny jako pozemky stavební' ale i pozemek, ktery je veden jako
nestavební, ale stojí na něm jakakoliv stavba" tím okamžikem se stává pozemkem stavebním, čili je
zattžen2l %DPH. Markéta Hlávková dále uvedla Že to je nutné přl uzavírint kopoí smlour,y poté
rozpifuat, zda-Iije to s DPH, nebo bez DPH. Místostarosta uvedl, Že se jedná o zrněnu zél<ona o
DPH. Starosta poprosil paní Hlávkovou, aby to ještě jednou zopakovala. Paní Hlávková poté
uvedl4 že zněnt má bý tak, že uvedené ceny jsou bez DPH.

Na vědomí:



n)
Požáďat Itajský pozemkový úřad pro Karlovarský
výměře 345 m2 v k.ú. Teplá, obec Teplá. Jedná
Havlíčkova ulice, kterou město udrŽuie.

kraj o bezilp|atný převod p.p.č. 204212 o
se o přístupovou komunikaci k čp. 359
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o)
Požádat Krajský pozemkoý úřad pro Karlovarský k'aj o bezúplatný převod p.p.č.92213 o
výměře 1525 m2 v k.ú. Mnichov, obec Mnichov. Jedná se o část přístupové komunikace
kterou město udrŽuje.

PRO:  13 PROTI: 0 ZDRŽEL sE: o

p)
Smlouva o zÍizeru věcného břemene- právo přístupu za uče|em revize, opravy a rekonstrukce
vodovodního řádu pro oprárměného vlastníka st.p.č. 1912 v k.ú. Beroun u Starého Sedla , obec
Teplá lng. Jana Ru.Žičku. Nawhovaný jednorazoý poplatek za zÍ1zeru věcného břemene je 1000
Kč včetně DPH.

nesenr:Us
S=
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q)
UzavŤená smlouvu o zŤízení věcného břemene - sluŽebnosti č.IE-12-0004157l01 pro stavbu..
Číhaná u Poutnova, vNN.. na pozemku p.p.č. 501/1 v k.ú. Číhaná u Poutnova uzayřená mezi
Městem Teplá aCEZ Distribucí, a.s. zastoupenou firmou GA Energo technik ' S.r.o.

Na vědomí:

'
řepá'.qgzi Měštém
iify'f1.;lE: i .:af!,t

i:.Ě.Ť.:



r)
Nabídka pozemků k odkoupeni vymezených v Uzemním plánu Teplá dle $ I0I zákona '.

183/2006 S.

Josef Kříž a Anna Radová
k'ú. Beranov p.p.č. 4511, II0|I, 11011,6, 110/18, II0l23' |75/3, 1089, |126lI, 1|8014,
1293l l
k.ú. Kladruby u Berarrova p.p.č. 348lI,385

NB product s.r.o.
k.ú. Beranov p.p.č. 1 10/15, II0|I9, |75l9, 1126/3, II75,|306
k.ú. Kladruby u Beranova p.p.ě. 34814, st.33

NATRURE-WAY s.r.o.
k.ú. Babice u Poutnova p.p.č.2,37

HORSE-WAY s.r.o.
k.ú. Pěkovice p.p.č. 722
k.ú. Teplá p.p.č. 7268118, 1268122, 1268123

Vlasta Novotná
k.ú. Teplá p.p.č. |268/4

Halina Rašková
k.ú. Jankovice p.p.č. 31
k.ú. Horní Kramolín p.p.ě.I52

Vladislav Raška
k.ú.  Tep láp .p .č.2I90 l9 ,597/7 ,622, I243 l ,1 ,1268 l I , I82I/4 , I998/ l ,2094/I ,2I70/I ,2790/I ,
2190 12, 2190/3, 2190 I 4, 23 57 I r,
k.ú. Babice u Poutnova p.p.ě. 40I,415
k.ú' Hoštěc p.p.č.46lI
k.ú. Horní Kramolín p.p.č. 2I l I, 25 l |, 206l I, 3 44, 3 48

PROBITAS s.r.o.
k.ú. Teplá p.p.č. 5 5911 5, 2382l 17, 281 4 l 6, 2829 l I
k.ú. Křepkovice 43517
k.ú. Beroun u Starého Sedla p.p.č. 547,5912
k.ú. Mrazov p.p.č.522l7,52218,54815,54818,59215,592/8,59219,592/10,592/II,
k.ú. Pěkovice p.p.č. 738,74I
k.ú. Staré Sedlo u Teplé p.p.č. 86/10
k.í. Zahrádkap.p.č. 3 1 1 /3

Madimír E.ps, Jiří Váňa
k.ú. Teplá p'p.č. 381/1,39211, 559lI, 559lI0, 559l12, 559115, L049lI, 104912, |04914, 108616,
20 r2l t, 20 12 12, 20 12 I 3, 20 T2 I 4, 23 82 I r, 2382 I 17, 27 3 4 I r, 28 r 4 I r
k.ú. Nezdice u Křepkovic p.p.č. 49, 9l, 92, II5l2, 35012,
k.ú. Křepkovice p.p.ě. 439/I, 435 l I0
k.i. Zalttáďkau Starého Sedla p.p.č. 3 1/1
k.ú. Jankovice p.p.č. 677,67I



k.ú. Klášter Teplá p.p.č. 208, 38912,404lI

Komentiář - Paní RůŽ<ová provedla představení všech zučastrrěných stran a účastnílď Ťizeru a
uvedl4 co je obsahem předk.upního práva. Místostarosta Klepal uvedl, Že se jedná se o pozemky'
u kteých vznikl automatický zápis předkupního práva, kdy se jedná o pozemky tvořící silniční
obchvat Teplé a pozemky k potencionáIní že|eznční trati zTep|é do Bezdružic. Zékon zde
umoŽňuje též lyvlastnění pozemků.

PRo:  í3 PROTI:  0 ZDRŽEL sE: o

ad 17) Změna č. 1 Uzemního rrlánu Teplá

Zastupitelstvo města na svém 22. zaseďání, které se konalo dne 9.6.2014 , schválilo výzvu pro
občany a otganizace k podávání a podnětů ke změně č.1 Uzemního plánu Teplá. Vysvětlení
navýzvu starosty provedla paní Jiřina Růžková.

Návrh na změnu ÚP Teplá podali ,Vladimír Erps a Jiří Váňa, PROBITAS s'r.o., Halina
Rašková, Vladislav Raška' Vlasta Novotná, firma HORSE-WAY, společnost LUKRAY
INVESTMENTS' a.s. - poŽadují výmaz předkupního práva , které by|o zÍízeno na pozemcích
pro veřejně prospěšné stavby , technickou infrastrukturu a veřejná prostranství.

Návrh na změnu ÚP Tepla podal Jaroslav Bartoška - zaÍadit část p.p.č. 480116 v k'ú. Klášter
Teplá pro výstavbu chat pro Autokemp Betlém.

Usnesení:

PRO:  13 PROTI:  0
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ad 18) Informace starostv

Starosta města informoval občany a přítomné zastupitele zejména o obsazení místa
vedoucího technika Technických sluŽeb Teplá' kdy byl vybrán do této pozice pan Jaroslav
Kehrt' kterému poté coby přítomnému mezi občany v hledišti poblahopřál a popřál mu mnoho
trpělivosti a sil. Dále uvedl, že do své funkce nastoupí po dohodě od 1.6.2015.

Starosta dále informoval o nově vznikajících webových stránkách města sjejich
spuštěním pravděpodobně od 1,6.2015. Ještě dodal, Že proběhne školení obsluhy těchto
stránek s tím' Že nikdo s úředníků s těmito stránkami dosud nepracoval,takže poprosil občany
o shovívavost při doplňování.iďormací.

Poté vysvětlil problematiku umístění pobočky České pošty v budově Městského úřadu
v Teplé. Probíhá jednání s představiteli České pošty, kdy bylo nabídnuto místo v bývalém
městském úřadě, v b;ývalé knihovně. Představitelům pošty se prostory současné knihovny
velmi líbily. Problémem je však udrŽitelnost 5 let dle smlour,y o dotaci, kdy poté bude moŽné
pobočku České pošty do budovy současného městského úřadu přestěhovat.

Následně informoval občany o uskutečněné návštěvě představitelů partnerského města
ze SRN z města Butzbach, jakož i o návštěvě naší delegace v dalším partnerském městě



Konnersreuth. Uvedl, že informace o obou návštěvách byly uveřejněny ve zpravodaji s tím'
Že zástupci obou měst byli vyzváni, aby se zúčastnili na připravovaných slavnostech města
Teplá vsrpnu tohoto roku, kdy tito byli velmi nadšeni ztoho, že se mohou zúčastnit. Dále
uvedl, že zástupci města Konnersreuth byli pozváni na konec měsíce květen tohoto roku na
přátelské posezení a sehrání utkaní v kuželkách, kde bude předmětem jednání též jejich účast
na slavnostech. Pokud se týče města Butzbach, tak starosta představil toto město s tím, že zde
Žije několik původních ob1vatel města Teplá. Uvedl závérem, Že partnerství s oběma městy
bude i nadále rozvíjeno.

ad 19) Různé

Slovo si vza| místostarosta Martin Klepal, který informoval přítomné zastupitele následovně:

a) Dne 8. dubna 2015 proběhla pracovní schůzka zastupitelů. Byla předložena tabulka
s cenovými nabídkami na opravu 9 rizných úseků silnic na Tepelsku. Po projednání je
navrŽeno rca|izovat a zaÍaďit do rozpočtu 2015 opravu těchto úseků: Lidická ulice,
ulice ČSA' Klášterní ulice _ část před obchodem ,,Enapo... Bude nutné připravit
rozpočtové opatření, které zahrne finanční prostředky na týo akce. Dále popsal
metody' kterými bude moŽné opravy provádět. Dále uvedl, Že bude nutné provést
přeložku elektrického vedení ze vzdušného do podzemního. Problémem se jeví
r,yspádování dešťových vpustí. Zmíni| se téŽ o problematice vývaření obrovské |ouže
na ulici Klášterní,' Enapo... Dále se do diskuse přihlásil pan ŠindeláŤ,který vznesl
dotaz ohledně oprav dalších silnic, jako do Babic, či Číhané. K tomu se opětovně
vyjádřil místostarosta s tím' že oprava silnice do Babic a Cíhané přijde také nařadu
déle a je plánována' Nicméně uvedl, Že ulice Lidická je v katastrofalním stavu a
opla\u si již vyžaduje. opětovně reagoval pan Šindelář' který uvedl, že jsou jím
uvedené silnice v opravdu špatném Stavu, nicméně chápe, že napŤ. ulice Lidická též
vyžaduje opra\u. Dále se k opravě ulice Lidická r,yjádřil téŽ starosta, ktery uvedl' že
se k opravě ulice Lidická zvolí kva|itnější technologie. Dále se vyjádřil k ýše
uvedeným opravám dalších l|ic, Závěrem uvedl, Že je nutné téŽ provést menší opravy
dalších silnic v obvodu Teplé. Ze strany občanů byly vznes eny též ďotazy k opravě
chodníků na ulici Kláštemí ve směru od budovy městského úřadu, k čemuŽ opětovně
místostarosta odpověděI, že se jejich oprava chystá, ale jejich oprava proběhne aŽ
poté' kdy na ni budou finanční prostředky

PRO:  12 PROTI: ZDRŽEL sE: 1

b) Starosta uvedl, že po jednáních se zástupci kláštera a firmy Bolid M, realizující
stavební práce na rekonstrukci kostela Sv. Jiljí navrhujeme opravu v rozsahu
l.0II.664,-Kč vč. DPH. Podíl města je 50 oÁ apoďíI kláštera je také 50 %. VPDF
pří|oze je náčrt situace, kde jsou vyznaěeny rekonstruované plochy. Vše bylo
projednáno na pracovní poradě zastupitelů. Dále uvedl' že má vedení města obavu' Že
pokud by se s opravou kostela přestalo' tak se již nebude nikdy pokračovat. Firma
Bolid M navrhla další část opravy a to ve směru zparku. Poté vznes| dotaz pan
Košarko s tím' že by ho zajíma|o' proč se opravuje nemovitost, která není majetkem
města. Raději by byl rád, kdyby se investice použily na opravu chodníků. opětovně



uvedl Starosta Hermann, Že se jedná o dominantu města a měli bychom se na její
opravě určitě podílet a dále uvedl, Že město obdrŽelo dotaci na opravu kulturních
památek, kdy ty'to prostředky budou užity na opravu zdravotního střediska, které by se
jinak financovalo z prostředků města a takto ušetřené prostředky se pak mohou použít
právě na opra\u kostela. Vyjádřil se též o sbírce na opravu kostela. Této sbírce by se
dle něho dalo pomoc např. při plánovaných oslavách města V Srpnu tohoto roku.
Vyjádřil se téŽ k tomu, Že je nutné rozvíjet vztahy s vedením kláštera. Vyjádřil se též
pan Martin Čap a místostarosta Klepal, kteří pouze potvrdili, Že musí bý město při
opravě města iniciativní. Závěrem uvedl, že částečná oprava je výsledkem
kompromisu a jednání vedených mezi městem a klášterem. TéŽ vysvětlil, proč se
opraví strana zparku a to proto, abychom se donutili k opravě dalších částí. Toto
potvrdil místostarosta. Dá|e poznamenal pan ŠindeláŤ. Že i německá strana má zájem
Se na opravě kostela spolupodílet. Po návrhu usnesení dále uvedla paní Rebíková, že je
nutné počítat pŤi realizaci stavebních prací s DPH a víceprácemi s tím, Že je nutné si
nechat při zúčtování rezervu'
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c) Zásady pro poskytování cestovních náhrad členům zastupitelstva

Starosta města předal slovo paní Evě Rebíkové' která informovala přítomné členy
zastupitelstva o poskýování cestovních náhrad členům zastupitelstva. Zásady jsou
stanoveny podle vyh|.32812014. Týo informace mají zastupitelé v pŤí|oze k dispozici.
Poté přečetla citovanou přílohu.
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d) Vyjádření kontrolního výboru

Starosta města předal slovo předsedovi kontrolního výboru panu Tomáši Erpsovi,
kteý informoval přítomné zastupitele o výsledku kontroly zď1ména s ohledem na
korespondenci s odborem kontroly Ministerstva vnitra , územním pracovištěm
v K.Varech' kde probíhala korespondence s Mgr. Martinou Muchnovou s tím, že tímto
orgánem ani kontrolním výborem nebylo kontrolou zjištěno porušení zákona.

Na vědomí:

ad 20) Diskuse
Starosta města uvedl, že

k tomu nechce vyjádřit. Uvedl,
měl připraveno něco
že doufá, že nová

krezignacím zastupitelů, ale jiŽ se
zastupitelka paní Kreuzová zůstane

Usnesení:$)

Usnesení:



Zastupitelkou, která uvedla' Že si nechá vše projít hlavou a že není z*ryHá dělat hned
rozhodnutí. Starosta uvedl, že paní Kreuzová obdrží poštou oznárnení o vzniku mandátu,
kteý jí vznlká až následující den, tedy dne 23.4.2015. Následně se přihlásil do diskuse pan
Matějka, který se dotána|, zda-Ii město od 1.4'2015 třídí BIo odpad. Na toto reagoval starosta
s tím, že se pracuje na vyhlášce města s tím' že odpad se již třídí podle zákona s tím, Že je
možnost třídit ve sběrném dvoře. To samé se týká Že|ezného odpadu. Následně si vza| slovo
tajemník města Mgr. Červenka, který uvedl, Že je vyhláška připravena a byla zaslána ke
konzultaci na odbor kontroly MV na pracoviště v K.Varech. Starosta následně uvedl, že by se
měla vyhláška schvalovat příští zastupitelstvo. Následně uvedl pan Matějka, že se domnívá'
že by měly bý po Teplé rozmístěny kontejnery na sběr bioodpadu. Následně se do diskuse
přihlásil pan Košárko, kteý uvedl, že očekává. Že pokud poseká tráru, tak předpokládá, že
technické sluŽby ji svezou. Na toto reagoval pan Jiří Purkyt s tím, Že by v kontejnerech na
bioodpad byl i jiný odpad' než tráva. Tento odpad by se musel následně třídit. Dále reagoval
pan Karel Maďarič st., ktery uvedl' že rozmístění kontejneru stejně nic neřeší. Tajemník
města následně reagoval s tím, Že kontejnery na bioodpad bude muset město ze zákona
zajistit. Starosta uvedl, že tuto problematiku řeší i jiné obce, které na ruzných školeních
k tomuto zarrĚÍených řeší mnoho problémů a variant,jak svoz bioodpadu zajistit. Uvedl, Že
problematiku budeme dále řešit. Dále uvedl pan Businský, že Žijeme všichni na vesnici, kde
jsme bioodpad do současné doby nějak řešili a měli bychom to řešit i dále' Dále se zmínil o
převodu movitého majetku naZék|adní uměleckou školu. opětovně se ještě vyjádřil tajemník,
kteý uvedl, že neexistuje nic takového' aby město sváŽelo do sběmého dvora bioodpad s tím,
že toto nebude určitě povinností města, povinností města bude zajistit místo, kam můŽou
občané bioodpad sváŽet. Toto sběrné místo bude muset odpovídat technickým parametrům
sběrného místa pro bioodpady. Poté uvedl pan Košárko, že jsme malé město, které musí umět
vytlžít všech sluŽeb města. Uvedl, Že si nedovede představit, že poveze tři koleěka posekané
trály na sběrný dvůr. Následně uvedl pan Šindeléř, že lze tuto posekanou trávu kompostovat.
Závěrem uvedla paní Hlávková, že Zák|aďni umělecká škola s majetkem jiŽ hospodaří
několik let. Bude nutné připravit soupis majetku a schválit Žastupitelstvem města převod
majetku.

ad2|\ Závěr

Yážeru členové zastupitelstva,váženi spoluobčané, děkuji Yámzaúčast na dnešním druhém
jednríní zastupitelstva města Teplé. Hezký večer a dobrou noc.

Závě r :19 .53  hod in

Zapsa|: Mgr. Vít Červenka

ověřovatelé: Karel Křeh[ý

Josef Bílek

starosta - Karel Hermann an" {?: ? .*:#--..
/ /  / /

místostarosta _ Martin Klepal


